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23. Marts 2023 kl. 16.15 i Saunaen

1) Formalia

a ) Valg af referent

Katrine von Bornemann Hjelmborg

b ) Tilstedeværende

Mathilde, Viktor, Ida, Matinus og Katrine

c ) Godkendelse af referat for seneste bestyrelsesmøde

Vi godkender referatet

2) Hjemmesideændring - Viktor

Fagrådet har fået en side på SDU’s officielle hjemmeside.
Der er skrevet en god tekst af Tobias og tilsendt et headerbillede. Vi afventer svar.

3) Introdagen

Den 29.august er der studiestart. Vi har fået et rotationsskema for introdagen.
Fra 14.30 skal der være liv i fagrådet (fordi der kommer studerende på rundvis-
ning).
Vi kunne godt tænke os at folk kommer lidt tidligere i forbindelse med Velkom-
men tilbage til IMADA. De kan komme kl 14.
Snak om Popcorn - Katrine køber mangemangemange popcorn.

4) Science Rally

Der er et dokument i drev, som beskriver alt hvad der skal ske. Vi har nok personer
nu og alt er fjong.

5) IMADA Rundbold

Der er begivenhed. Mangler promo. Peter vil give 100 kr max pr person til mad.
Vi mangler promovering. Hvem står for det? Mathilde står for det og bestiller
pizza. Der skal opdateres i begivenheden at du skal trykke deltager for at få pizza.
Vi tager en kasse øl med derned og sixpacs med sodavand således at deltagere
kan mobilepaye. Vi skal have det legendariske hytteturs rundboldbat med. HUSK
KVITTERING. Katrine sørger for at booke fodboldbanen.

6) Samarbejde med Rekom

Vi har aftalt et møde med dem. Matinus, Mathilde og Viktor tager med.

7) Ny nøgle

Oscar er mega nice og vi kan se i mail at han er i fuld gang.

8) Filmaften

Ny dato skal lægges i forhold til den 28.
Vi mangler promo
Vi mangler film.
Katrine tager Mathildes plads, dvs Katrine og Oscar laver disse arrangementer.
Vi håber på at Siw vil være med.
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9) Mal din kop

Planlægningen er i gang men vi mangler indkøb og promo. Dato skal muligvis
ændres. Det skal ligge i start oktober.

10) Eventuelt

· Årshjulet. - Vi laver det den 29.
· Kopper - tape på kopper og så rydder vi dem efter en uge.
· Mathilde har lavet ULTRALÆKKER kage og Viktor har lavet remance.
· Alle er forargede over at fagrådslederen ikke har hørt om sistema....
· Vi havde snakket om hvorvidt vi bør have en ekstraordinær generalforsamling
til at rekruttere endnu et bestyrelsesmedlem da vi nu kun er 9 fremfor 10 med-
lemmer. Vi har kigget i vedtægterne og ved at det kan lade sig gøre. Ideen er at
vi har en ekstraordinær generalforsamling hvor det blot er et enkelt nyt medlem
som skal stemmes ind. Dagsordnen vil derfor blot bestå af først at fortælle om
fagrådsbestyrrelsen og dernæst have valg om et nyt medlem. OBS: vi vælger ikke
bestyrelsen om, men tilføjer blot et medlem. Først skal vi have et fagrådsmøde
før alt dette kan stables på benene da vi har tidsfrist på promovering osv. Vi vil
helst ikke have at det overlapper for meget med studiestarten. Som udgangspunkt
holder vi dette den 28. men dette er ikke afgjort endnu, da vi først skal have
grundigt undersøgt vedtægterne. Matinus snakker med Eskild om dette.
Matinus skriver til et bestyrrelsesmedlem angående promo af fagrådsmøde den 6.
Cecilie skal nå at kigge på økonomien i forhold til generalforsamlingen inden den
28. sep.
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